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2015Z19459 

Vragen van de leden Oosenbrug en Mohandis (beiden PvdA) aan de Minister 
van Economische Zaken en de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het opzeggen van de FM-vergunning door Open Rotterdam 
(ingezonden 19 oktober 2015). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over het niet gebruiken van de 
FM-frequentie door Open Rotterdam?1 

Vraag 2
Is het waar dat het Commissariaat voor de Media alleen Open Rotterdam 
heeft aangewezen als publieke lokale omroep voor de gemeente Rotterdam? 

Vraag 3
Waarom noemt de gemeente Rotterdam, op basis het bij vraag 2 gestelde, 
het opzetten van een andere radiozender «weinig kansrijk»? 

Vraag 4
Op welke manier kan het mogelijk gemaakt worden om voor de tussenlig-
gende periode tot 2018 een andere radiozender naast Open Rotterdam te 
laten uitzenden? Welke rol kan het Commissariaat voor de Media hierbij 
spelen? 

Vraag 5
Zijn er daarnaast nog andere beletselen vanuit het landelijke of lokale beleid? 
Hoe kunt u deze (helpen) wegnemen? 

Vraag 6
Hoe kunt u ervoor zorgen dat niet gebruikte frequenties alsnog binnen de 
licentieperiode weer gebruikt gaan worden?

1 Antwoorden op schriftelijke vragen uit de gemeenteraad

 
 
 
 
kv-tk-2015Z19459
’s-Gravenhage 2015 Tweede Kamer, vergaderjaar 2015–2016, Vragen


